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家長通告 2023-2024/082 

有關支援學生使用「語音轉換文字軟件」考試調適事宜 
 

敬啟者： 

 

經教育心理學家評估， 貴子弟符合使用「語音轉換文字軟件」的考試調適安排。本校學

生支援組將安排 貴子弟在中史/歷史/地理/旅遊與款待科考試中，使用 MacBook 內置的中文

語音轉換文字軟件(Speech-to-text software; STT)作答。 

 

如有查詢，請致電 2461 1555 與李偉誠主任或張海倫小姐聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

 

 

二零二三年十一月六日 
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Parents Circular  

2023-2024/082 

Matters regarding the arrangements for supporting students in using 'speech-to-text software' 

during examinations 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

After being evaluated by an educational psychologist, it has been determined that your child is 

eligible for using "speech-to-text software." The Student Support Team of our school will arrange 

for your child to use the Macbook's built-in Chinese speech-to-text software (STT) during the 

Chinese History/History/Geography/Tourism and Hospitality examinations. 

 

Should you have any enquiries, please contact Mr Lee Wai Sing or Ms Cheung Hoi Lun via 2461 

1555. 

 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 
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